



# Tick-tock!

Tick-tock! 是牛津大學出版社為配合學前教育及小學英語新課程而精心編寫的故事叢書。此系列分幼、低、高三級，每級16冊，全套共48冊。

Tick-tock! is a kindergarten reader series specially developed to meet the requirements of the new pre-primary curriculum. The series consists of 48 books which are carefully graded into three levels.



## 悉心編排，緊扣學前英語課程 Link to the kindergarten English courses

✿ 牛津《新編故事樂綜合學習套》及英文教材 New English First! 和 New Wonderland 均採用故事教學法。Tick-tock! 故事叢書系列為選用牛津中、英文教材套的學校提供豐富的額外閱讀材料。

Tick-tock! contains abundant reading resources. It is an ideal companion to New English First!, New Wonderland and Oxford's Chinese kindergarten course, all of which are adopting the story approach.

Theme	Tick-tock!	New English First!	New Wonderland
School	Hello, Pat!	Going to school	Ready for school
	Good afternoon, Mr Poon!	At school Numbers	My school My nature corner
Myself	What are they?	Boys and girls	Look and listen
		My face	I am hungry!
Autumn	Autumn 	Mid-Autumn Festival	A cool day
		Big and little	Look at the moon!
Family	The duck family	My room	A happy family
		My home	My home
		Save water	Teatime
Food	Today is my birthday!	A birthday party	At the market
		Teatime	A birthday party
Winter	A tea party	More numbers	/
		A cold day	Christmas shopping
		Christmas	It is dry

## 題材廣泛，涵蓋六大範疇 Cover topics in the six learning areas



✿ 科學與科技  
Science and technology



✿ 體能與健康  
Physical fitness and health



✿ 個人與羣體  
Self and society

## 非一般故事叢書 More than stories ...

✿ 為讓學生有機會認識不同體裁，及為小學英語課程作好準備；Tick-tock! 除了有生動、有趣的故事 (Stories) 外，還有一系列兒歌 (Rhymes)、數概 (Early mathematics) 和常識 (Non-fiction) 作品，照顧不同學習需要

In addition to the engaging and interesting stories, Tick-tock! has a rich collection of rhymes, non-fiction and early mathematics titles to cater to the needs of different students, as well as to get students ready for the primary English curriculum

## VCD 視像光碟

✿ Tick-tock! VCD 視像光碟設英語及廣東話兩種旁白，可配合中、英文教學使用

Available with both English and Cantonese narration, to accompany lessons conducted in either English or Chinese

✿ 提供字母發音口形示範，學生可邊看邊模仿，令他們更易掌握不同的字母發音，為升讀小學打好基礎

An audio-visual presentation of the English alphabet helps children to practise accurate pronunciation through imitation, effectively preparing them for primary one

## 教學資源包括 Teaching resources include

- ✿ 教師用書 Teacher's Books
- ✿ 大圖書 Big Books
- ✿ 視像光碟 VCDs
- ✿ 網上支援 Online support

